

WENGERPLATTNER

Unser neuer Partner Our new partner

Dr. Carlo Conti

BASEL | ZÜRICH | BERN

Dieter Gränicher, Dr. iur.
Karl Wüthrich, lic. iur.
Yves Meili, lic. iur.
Filippo Th. Beck, lic. iur., M.C.J.
Fritz Rothenbühler, Dr. iur.
Peter Sahli
Thomas Wetzel, Dr. iur.
Marc Nater, Dr. iur., LL.M.
Brigitte Umbach-Spahn, lic. iur., LL.M.
Beat Stalder, Prof. Dr. iur.
Urs Schüpfer
Stephan Kesselbach, Dr. iur.
Placidus Plattner, lic. iur.
Carlo Conti, Dr. iur.
Daniel Tobler
Oliver Künzler, Dr. iur.
Gaudenz Schwitter, Dr. iur.
Karin Graf, lic. iur., LL.M.
Christoph L. Wild, lic. iur., LL.M.



Wir freuen uns, Ihnen mitzuteilen, dass Dr. Carlo Conti, Rechtsanwalt, per 1. Januar 2016 in unsere Partnerschaft aufgenommen wurde.

We are pleased to inform you that Dr. Carlo Conti, attorney at law, became a partner at our law firm on 1 January 2016.

Dr. Carlo Conti

Carlo Conti, geb. 1954, hat in Basel studiert und promoviert (1985). Er ist Rechtsanwalt (1982), Lehrbeauftragter für Gesundheitsrecht an der juristischen Fakultät der Universität Basel und Vizepräsident der Heilmittelzulassungsbehörde Swissmedic.

Während 16 Jahren war Carlo Conti in leitenden Funktionen in der Rechtsabteilung und in der Öffentlichkeitsarbeit der Roche tätig. Im Jahre 2000 wurde er in den Regierungsrat des Kantons Basel-Stadt gewählt und war bis Juli 2014 Vorsteher des Gesundheitsdepartementes.

Zudem war Carlo Conti Präsident der Schweizerischen Gesundheitsdirektorenkonferenz (GDK) und Verwaltungsratspräsident der SwissDRG AG. Carlo Conti verfügt über langjährige Berufserfahrung und profunde Kenntnisse in allen Bereichen des Gesundheitsrechts und der Life Sciences sowie im Staats- und Verwaltungsrecht. In diesen Gebieten ist er schwerpunktmässig beratend tätig. Carlo Conti ist Präsident und Mitglied in verschiedenen Verwaltungsräten. Er nimmt als Referent regelmässig an Fachtagungen und -veranstaltungen zu Gesundheitspolitik und Gesundheitsrecht teil.

Carlo Conti was born in 1954 and studied in Basel, obtaining his doctorate in 1985. He was admitted to the bar in 1982 and is a lecturer in health law at the Faculty of Law of the University of Basel. He is also Vice-Chairman of Swissmedic, the Swiss Agency for Therapeutic Products.

Carlo Conti worked in senior positions for Roche for 16 years, both in the legal department and in public relations. In 2000, he was elected to the Cantonal Government of Basel-Stadt, and was Head of the Department of Health until July 2014. Carlo Conti was also President of the Swiss Conference of the Cantonal Directors of Public Health (GDK) and Chairman of the Board of Directors of SwissDRG AG.

Carlo Conti has extensive professional experience and in-depth knowledge across all areas of health law and life sciences as well as constitutional and administrative law, which are also his main areas of practice.

Carlo Conti serves on the board of directors of several companies. He is regularly invited to speak at conferences and events on health policy and health legislation.

Standorte:

Aeschenvorstadt 55
CH-4010 Basel
T +41 61 279 70 00
F +41 61 279 70 01
basel@wenger-plattner.ch

Seestrasse 39 | Postfach
CH-8700 Küsnacht-Zürich
T +41 43 222 38 00
F +41 43 222 38 01
zuerich@wenger-plattner.ch

Jungfraustrasse 1
CH-3000 Bern 6
T +41 31 357 00 00
F +41 31 357 00 01
bern@wenger-plattner.ch

Repräsentanz:

11, rue du Général Dufour
CH-1204 Genf
T +41 22 800 32 70
F +41 22 800 32 71
geneve@wenger-plattner.ch

www.wenger-plattner.ch